
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 5. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 200
Specialundervisningstaksten til almene efterskoler har været låst siden 2016, selvom der 
er stigende specialundervisningsaktivitet. Taksten til den enkelte elev er således faldet 
knap 30 pct. fra 2017 til 2022. Mener ministeren, at det er rimeligt, at efterskoler, der 
tager et større socialt ansvar, bliver straffet økonomisk, hver gang de optager en ny elev, 
og vil regeringen overveje i stedet at indføre et aktivitetsbaseret tilskudssystem, som det 
gælder for alle andre elever på efterskole?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lotte Rod (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lotte.Rod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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